
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

22.5.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Dostál, Plesník, Janovič, Kubík, Krejčí 

Omluveni: Přibyla, Matyska  

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  
  

• Zítra (23.5.) se koná jednání kolegia rektora s děkany a řediteli VŠÚ - ředitel bude 
prezentovat výsledky testu phishingu na ÚVT (součástí bude nabídka obdobného testu 
na ostatních HS).  

• Ve čtvrtek 25.5. proběhne schůzka ředitele a T. Plesníka s VUT na téma možné 
budoucí spolupráce.  

• V pátek 26.5. se uskuteční schůzka na téma prezentace služeb CESNETu.  
• Dne 31.5. se bude konat teambuilding ÚVT - ředitel zaslal všem zaměstnancům 

informace k organizaci akce.  
• Dne 29.5. se z důvodu konference EUNIS ruší jednání kolegia, ředitel bude v případě 

potřeby k dispozici na mobilu.  
• V pondělí 5.6. je naplánováno jednání rozšířeného kolegia ředitele - hlavním tématem 

bude diskuse k možnosti stěhování do nových prostor Šumavská Tower.  
• DKSD a DITI:  

o T. Plesník se účastnil konference CSNOG 2023 k sítím - budoucí směřování 
koncepce sítě na MUNI.   

o Dokončena první fáze systemizace pracovních míst na DKSD, která byla 
prezentována řediteli.  

o DITI - proběhlo představení náhrady BAPS, diskuse k minulému stavu a 
nastavení automatizace do budoucna.  

o Zítra se bude konat schůzka s RECETOXem ohledně plánu IT vybavení do 
projektů.  

o Probíhá příprava a kalkulace investičních nákupů z SC A1 NPO pro rok 2023.  
o Na DITI proběhla schůzka T. Plesníka a P. Velana se všemi týmy pro evidenci 

a revizi veškerých řešených problémů.  
o Aktuálně startuje aktivita směřující k přesunu veškeré techniky ze sálů FI MU 

(starý sál v budově C a nový sál krčku D) na nové lokality (A510 a další) z 
důvodu plánované rekonstrukce na FI.  
  

• DITS:  
o Probíhá systemizace míst na divizi.  
o V tomto týdnu běží pohovory na různé pozice na DITS.  
o Proběhne migrace a přeinstalace počítačů v centrální správě lokality UC Telč.  

 
 

  



  

• DIS:  
o EPIS – v tomto týdnu bude připraveno další kolo odpovědí na 

připomínky Magionu k průběhu VŘ podané na ÚOHS.  
o Byl dokončen dokument funkčních požadavků na nový EPIS (bude zasláno 

řediteli).   
o V plánu je účast v případové studii MŠMT k VŘ na školní registry.  
o Vývoj aplikace MUNI pomáhá - převzetí na DIS.  

  
• Dne 17.5. se konalo jednání Rady pro výstavbu MU - účast O. Dostál (informace k 

rekonstrukci FI, získání stavebního povolení na strategický projekt 
MUNI BioPharma Hub a přestavbě INBIT pro potřeby RECETOXu).    

• Ve středu 24.5. se uskuteční kolokvium ÚVT na téma vývoj Inetu agilně (Z. Machač).  
 

 
 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


